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             Astăzi, 28.09.2023, s-a afișat la sediul Primăriei Municipiului Giurgiu din B-dul 
București, nr.49-51, o copie a „Procesului Verbal al ședinței extraordinare a 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu din data de 7 septembrie 2023”, după 
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  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței extraordinare a Consiliului Local din 08 
septembrie 2023. 
      Prin Dispoziția nr. 728 din 07 SEPTEMBRIE 2023, emisă de Primarul 
Municipiului Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat de 
îndată în ședința extraordinară pentru data de 07 septembrie 2023, ora 1400. 
 
 
Prezenți: 

1. Damian Marian 
2. Bușcu Gheorghe 
3. Sîrbu Adelina  
4. Funieru Cătălin  
5. Ion Marian  
6. Țigănilă George  
7. Măroiu Marian 
8. Cioacă Ionuț 
9. Andrei Săndel Mihail  
10. Nichita Tereza  
11. Săndulescu Petronela  
12. Pană Gheorghe  
13. Gâdea Gheorghe  
14. Nicorescu Gelu  
 

Absenți:  
15. Costache Robert Andrei - nemotivat 

     16. Muscalu Ionel - motivat 
     17. Peptănaru Gigica - motivat 

18. Ioniță Ciprian Liviu - nemotivat 
19. Câinaru Codruț - motivat 
20. Daut Ioan Adrian - nemotivat 
21. Pălălău Gheorghiță Stelian - nemotivat 

 
 

 



     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Bună ziua, vă rog să luați loc. Ne întânlim 
astăzi în ședință extraordinară a Consiliului Local  Giurgiu, înainte de toate am să rog secretariatul 
să spună dacă avem cvorum  
    Doamna director Chilat Mgadalena: Da domnule președinte este cvorum, sunt prezenți 14 
consilieri locali, 3 absenți motivați, respectiv domnul Muscalu Ionel, Peptănaru Gigica, Câinaru 
Codruț și 4 nemotivați, repectiv Costache Robert, Pălălău Gheorghiță, Daut Adrian, Ioniță Ciprian. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, în aceste condiții vă invit să vă 
ridicați pentru a asculta imnul de stat. 
       Se asculta Imnul Național. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vreau să vă mulțumesc în mod deosebit 
pentru efortul pe care l-ați făcut pentru a participa la această ședință și pentru a îi asigura cvorumul 
dar ca și data trecută am să vă spun motivele pentru care am fost determinați să organizăm atât de 
repede această ședință. Știți cu toți că toate instituțiile de învățământ funcționează cu o conducere 
asigurată de consiliile de administrație, aceste consilii de administrație se formează la începutul 
fiecărui an în baza Legii Învățământului, această lege a intrat în vigoare în data de 3 septembrie iar 
precedenta noastră ședință a avut loc în data de 31.08.2023, nu aveam cum deși știam că trebuie să 
ne organizăm, dar nu aveam cum să adoptăm o hotărâre în 31 care avea ca fundament legea care 
intra în vigoare la data de 3.09.2023, acesta este motivul iar clar pentru toată lumea este începutul 
de an școlar trebuia să fie asigurat de consilii de administrație în fiecare instituție de învățământ 
legal constituite. În altă ordine de idei știți cu toții că pe ordinea de zi sunt si proiecte care vizează 
proiectele europene și acestea obligatoriu vor fi făcute în termen pentru că data de depunere este 11, 
încă o dată vă mulțumesc frumos pentru efortul dumneavoastră. Trecem mai departe și am să rog 
secretariatul să supună la vot procesul verbal al ședinței anterioare. 
    Doamna director Chilat Mgadalena: Supun aprobării dumneavoastră procesul verbal al 
ședinței ordinare din 31.08.2023, cine este pentru? Mulțumesc. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, ci unanimitate de voturi acesta 
a fost aprobat, am să supun la vot ordinea de zi a ședinșei noastre extraordinare de astăzi 
07.09.2023, aceasta așa cum ați fost informați cuprinde 7 proiecte. Cine este pentru? Ordinea de zi a 
fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

Proiectul 1: Proiect de hotărâre nr.275/31.08.2023 privind desemnarea reprezentanţilor 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Consiliile de Administrație ale unităţilor de 
învăţământ din Municipiul Giurgiu, pentru anul școlar 2023 - 2024. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei învăţământ, sănătate, social–
culturale, sportive, culte şi familie. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil cu amendament, păi la juridic tot eu 
reprezint comisia și e cu amendament. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil, tot cu amendament. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: În aceste condiții vă rog să formulate 
amendamentul. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Amendamentul are legatura cu mine în sensul că am foarte 
multe consilii de administrație la care trebuie să particip și practic îmi este foarte greu din 
experiența perioadei trecute. Am 5 astfel de consilii de administrație, am înțeles că sunt colegi care 
nu au multe, au puține și ar putea să ajute într-un fel și aș vrea să renunț de exemplu la Liceul 
Teoretic Tudor Vianu sau și Școala Gimnazială Sfântul Gheorghe. 



    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mai exte vreun coleg consilier care vrea să 
meargă în locul domnului? 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule președinte dacă îmi permiteți, toți colegii noștri ar 
trebui să fie implicați îmtr-un consiliu sau 2 sau 3 pentru că este normal să fim consilieri și să avem 
o asemenea…. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Sunt implicați cu toții, problema este că unii 
au fost implicați în mai multe așa cum știți data trecută în anul școlar precedent unii dintre colegii 
noștri au mai renunțat de aceea dacă se poate să reglăm și această solicitare. Vă rog domnule 
consilier. 
    Domnul consilier Funieru Cătălin: Dacă și domnul consilier este de acord știu că și dânsul este 
în consiliul de administrație al școlii numărul 8 și din câte am înțeles a fost retras dacă dorește să îl 
ajut acolo cu acest post. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Nu neapărat acolo pentru că îmi este aproape de domiciliu 
și este mai ușor, acesta este motivul principal pentru care aș putea să păstrez școala 8. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Sunteți de acord domnul FUnieru să preluați 
școala numărul, cât ați spus? 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Numărul 1. 
    Domnul consilier Funieru Cătălin: Da. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: În regulă, mai sunt alte propuneri? Dacă nu vă 
rog să consemnați acest amendament, am să vă rog să supunem la vot. Vă rog domnule consilier. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: O singură problemă am domnule președinte, stimați colegi, 
știu că este o ședință extraordinară dar este legat de învățământ și atunci trebuie neapărat pentru că 
este o problemă stringentă, foarte multe voci din zona respectivă și aici mă refer la școala numărul 1 
care sunt nemulțumiți de modul în care începe anul școlar în această școală, este dezastru nu știu 
dacă ați fost să vedeți acolo dar nu au nicun fel de igienizare, oamenii sunt disperați și vor să știe 
dacă în legătura cu această școală se va întâmpla ceva, dacă se va face, că am văzut că sunt distruse 
băile, prin clase este mizerie de nedescris. Am înțeles că cineva a preluat să facă igienizarea pe 
scolile din Giurgiu în general și încă nu s-a încadrat în timp, o să înceapă maine-poimâine anul 
școlar și băile sunt neigienizate. Eu zic doar de școala 1 pentru că este un caz mai aparte, dacă la 
celalate școli s-a mai făcut câte ceva la școala 1 este dezastru și trebuie făcut ceva nu putem începe 
anul școlar în aceste condiții. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Pot să vă spun că în acest moment școala 1 așa 
cum bine spuneați mai devreme nu a fost supusă unui program de reabilitare totală de aceea, 
construcția este veche și cu toate dotările din interiorul ei nu se poate astăzi când noi vorbim să se 
promită o reabilitare pentru că fondurile nu ne permit acest lucru, dar vreau să vă spun că tot ceea ce 
s-a cerut panâ în acest moment de către toate instituțiile de învătământ referitor la igienizare, 
dezinsecție, deratizare și micile retușuri pe care trebuie să le facă l începutul anului școlar, absolut 
totul a fost aprobat. La școala nr 1 de când dumneavoastră vorbiți și până astăzi au mai fost făcute 
intervenții inclusive în curtea școlii a fost donat un covor asfaltic și curtea școlii nu mai arată așa 
cum știați, au fost făcute și retușuri acolo atât timp cât bugetul ne-a permis, eu nu pot în momentul 
de față să fac o altă promisiune dar întradevăe este în atenția noastră și ceea ce am aflat în ultima 
perioadă este faptul că noile proiecte europene vizează și asemenea construcții care nu au putut să 
se califice în etapa transparentă și este posibil ca și ele să fie reabilitate în viitorul apropiat. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule președinte, aici nu facem politică și nu e cazul 
legat de elevi sau de copii să ne apucăm să facem dar este o situație disperată, șă știți că nu e vorba 
doar de curtea școlii, la interior de exemplu băile sunt un dezastru total s-au și făcut poze. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Tocmai la băi s-a intervenit destul de mult, 
vreau să vă spun că au fost schimbate toate acele vase care erau vechi de când lumea și au fost 



schimbate cu unele noi, au fost schimbate ușile, gresia acolo unde s-a putut și au fost rehabilitate în 
limita posibilităților, repet pentru că ele nu vor arăta bine atâta timp cât sunt cârpite pentru că despre 
asta vorbim, dar a fost o intervenție în ultima perioadă acolo atăt cât s-a putut și spun treaba asta 
pentru că nimeni nu a ținut banii la saltea și nu a acordat școlilor, ba din potrivă acolo unde poate nu 
am avut intervenții la fel de importante de acolo poate am luat niște bani și am dat în altă parte în 
așa fel încât toată lumea să se bucure cât s-a putut bucura de intervenții. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: La debutul anului școlar, cineva de acolo care conduce 
această școală, că eu nu știu cine nu răspund în consiliul de administrație, eu sunt la școala 2 nu 
acolo, dar cine răspunde totuși de școala aceasta nu a făcut cunoscut la primărie faptul că acolo este 
dezastru care este acum? 
    Domnul Nedelcu Cristian:  Dacă îmi permiteți, este director domnul Florescu, cum a spus și 
domnul viceprimar…. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog să vorbiți la microfon pentru că data 
trecută mi s-a atras atenția de către colegii care întocmesc procesul verbal că dacă nu se vorbește la 
microfon nu se aude și nu pot consemna. Mulțumesc. 
    Domnul Nedelcu Cristian: Cum a spus și domnul viceprimar un pic mai devreme toate unitățile 
de învătământ care au solicitat material de curățenie, însemnând vopsea lavabila, pentru tocărie, 
material dezinfectant, săpunuri, detartrant, etc., le-au fost puse la dispoziție și toată lumea a solicitat 
și toată lumea a primit.  
    Domnul consilier Măroiu Marian: Acolo nu este vorba de material de curățenie, este vorba că 
este dezastru în școală, arată groaznic aia numai școală nu este. 
    Domnul Nedelcu Cristian: Țineți minte atâta timp cât li s-a pus la dispoziție tot ce aveau nevoie 
și ce au solicitat… 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Nu se poate să lași o școală să ajungă, vă rog să mă credeți 
dar chiar aș vrea să mergeți la școala 1 să vedeți. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Am fost acolo în fiecare zi. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Eu sunt convins. 
    Domnul Nedelcu Cristian: Inclusiv astăzi, cum a spus și domnul viceprimar s-au schimbat 
capacele la toaletă, flotoarele și ușile. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Nu numai la veceuri, și în școală. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Asta înseamnă o reabilitare pasivă și ne lovim 
de fonduri, în momentul de față indiferent cât de mult ne-am dori să le facem pe toate dacă nu avem 
prevedere pentru așa ceva nu avem cum să vorbim, în momentul de față știm această situație, ne 
pare rău pentru toată lumea și pentru copiii care sunt acolo dar nu avem altă soluție, așa cum am 
mai spus și în urmă cu un an dacă vă amintiți am adus la cunoștința consiliului local situația cu care 
se confrunta învățământul ca și system și am cerut ajutorul tuturor pentru ca aceste fonduri să fie 
suplimentate printr-un ajutor de la Guvern. Și anul acesta credeți-mă am făcut același demersuri 
pentru că în situația de astăzi dacă nu găsim o altă sursă îmi este foarte teamă că cele 2 perfomanțe 
pe care le-am avut în anii precedenți, în sensul că s-a încheiat anul fără datorii la sistemul de 
învățământ, nu știu dacă vom repeta și anul acesta este foarte posibil să nu se întâmple așa, rpet 
dacă am fi avut posibilitatea în cel mai mic mod am fi făcut-o dar nu am alt răspuns să vă dau 
astăzi. Bun, vă rog să supunem la vot proiectul în forma lui inițială, cine este pentru? Proiectul a 
picat. Acum am să vă propun să îl votăm în forma cu amendament, cine este pentru? Proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi.  

Proiectul 2: Proiect de hotărâre nr.276/31.08.2023 privind desemnarea reprezentanţilor 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității 
educației în unităţile de învăţământ din Municipiul Giurgiu pentru anul școlar 2023 - 2024. 



    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei învăţământ, sănătate, social–
culturale, sportive, culte şi familie. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil cu rugămintea să se coreleze și proiectul 
acesta cu propunerile care au fost în celălalt. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Deci cu amendament să înțeleg, 
amendamentul este același ca și la proiectul precedent. Asta înseamnă că, supun la vot în forma 
inițială, cine este pentru? Împotrivă bănuiesc că este toată lumea așadar proiectul pica în forma lui 
inițială. Vă rog. 
    Domnul Nedelcu Cristian: Dacă îmi permiteți, conform legislației cine face parte din consiliul 
de administrație, ca și exemplu la liceul X nu poate să facă parte din consiliul de evaluare 
..neinteligibil… 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog să vorbiți la microfon. Mai spuneți 
odată ce ați spus. 
    Domnul Nedelcu Cristian: Conform legislației cine face parte din consiliul de administrație de 
la o unitate de învățământ nu poate să facă parte și din comisiile de evaluare a calității educației la 
aceiași unitate de învățământ, modificările care trebuiesc făcute la consiliile de administrație , am 
înțeles opinia domnului Gâdea deci domnul Nicorescu la Liceul Teoretic Tudor Vianu, aceasta ar fi 
prima modificare la consiliul de administrație și la Școala Gimnazială Sf. Gheorghe înlocuirea 
domnului Gâdea Ghoerghe cu domnul Funieru Cătălin. Revenind la al 2- lea proiect la comisiile 
pentru evaluarea calității educației, dacă vorbim strict de cele 2 unități de învățământ și anume 
liceul Tudor Vianu, aici este doamna Tereza, deci domnul Gâdea nu este în cea de la Tudor Vianu, 
iar la Școala Sf. Gheorghe în comisie este domnul Daut Adrian, la fel nu este domnul Gâdea. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Bun, atunci îl rog pe domunl Gâdea să spună 
la care școli renunță în comisia aceea. 
    Domnul Nedelcu Cristian: În CA? Comisie care se ține odata, maxim de 2 ori pe an, poate să 
mă contrazică sau să mă susțină, dumneavoastră sunteți la Ion Bălănescu, la Școala 4 și atât. Sunteți 
în 2 comisii. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Mulțumesc frumos, atunci îmi retrag amendamentul și 
rămâne în forma inițială. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Problema este că am votat în forma inițială, 
acum ca să nu blocăm totul trebuie să vă retrageți de undeva și să rugați un coleg să vă înlocuiască 
acolo să să propună un amendament. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Haideți să votăm iar. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Nu este în regulă. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Ok, amendamentul este ca domnul consilier Pană să mă 
înlocuiască la Școala Mihai Eminescu. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Bun, este în regulă acum, avem amendament 
pe care l-a formulat domnul consilier Gâdea, supun la vot proiectul de hotărâre cu amendament, 
cine este pentru? Unanimitate de voturi, proiectul a trecut. 

Proiectul 3: Proiect de hotărâre nr.277/06.09.2023 privind aprobarea prețului local al energiei 
termice către utilizatorii de energie termică din Municipiul Giurgiu, prin sistem centralizat, în 
scopul preparării apei calde. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 



    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 
protecţie socială. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții?  
    Domnul consilier Măroiu Marian: Am o întrebare, dacă nu am avut timp să le studiem, este 
vreo diferență de preț față de anul trecut? 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Nu. 
    Doamna director Glăvan Gina: Nu este nicio diferență, numai că avizul ANR-ului a fost până 
la 31 august, în mod automat s-a solicitat prelungirea avizului ANR și s-a dat un aviz cu același 
preț. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Sper să fi fost auzit cuvântul dumneavoastră pentru că vom 
avea aceleași reclamații. 
    Doamna director Glăvan Gina: Trebuie aprobat până la 31 octombrie având în vedere la data 
prezentei Codul Fiscal spune că la 1 noiembrie, adică pe toată perioada sezonului rece TVA-ul este 
5% și atunci îl aprobăm pană la 31.10.2023 ca apoi să revenim cu o nouă hotărâre cu micșorarea 
noului tarif în concordanță cu Codul Fiscal. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt discuții, dacă nu supun la vot proiectul de 
hotărâre în forma inițială, cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Nu. Proiectul a trecut cu 
unanimitate de voturi. 

Proiectul 4: Proiect de hotărâre nr.278/07.09.2023 privind aprobarea documentației tehnico -
economice (faza SF) și a principalilor indicatori tehnico - economici pentru obiectivul de 
investiții „Modernizare spațiu verde urban în Zona de nord a Municipiului Giurgiu”, 
adiacent zona blocuri CF. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: : Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, 
cine este pentru?  Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 5: Proiect de hotărâre nr.279/07.09.2023 privind aprobarea documentației tehnico – 
economice (faza SF) și a principalilor indicatori tehnico - economici pentru obiectivul de 
investiții „Modernizare spațiu verde urban adiacent lac Prietenia - Municipiul Giurgiu”. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Mulțumesc. Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul 5 de pe ordinea de zi a 
trecut în unanimitate. 



Proiectul 6: Proiect de hotărâre nr.280/07.09.2023 privind aprobarea depunerii proiectului 
„Remodelarea zonelor urbane verzi, crearea de noi spații de recreere și activități în aer liber”. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: : Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, 
cine este pentru? Mulțumesc. Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în 
unanimitate de voturi. 

Proiectul 7: Proiect de hotărâre nr.281/07.09.2023 privind aprobarea depunerii proiectului 
„Green Harmony: Promovarea Rezilienței Ecosistemului prin investiții în zonele verzi urbane 
și periurbane din Municipiile Vetovo și Giurgiu”. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 
Dagi colegi, consilieri înainte de a închide ședința vreau să vă aduc la cunoștință că pe masă aveți 
un material de informare referitor la proiectul Campusul Politehnic Regional pe care l-am dezbătut 
la un moment dat, s-a pus problema schimbării liderului de proiect așa cum știți și la momentul 
votului domnul președinte Beianu a fost prezent în cadrul ședinței noastre și și-a asumat anumite 
lucruri în acel moment. Vreau să vă spun că în urma unei vizite la Ministerul Educației Naționale, 
acesta ne-a răspuns cu acea adresă pe care o aveți în față și ne-a spus că liderul de proiect se poate 
schimba cu 2 condiții să aibă o hotărâre a consiliului de directori, al consorțiului, consiliul fiind 
organismul de conducere al consorțiului respective și cu dovadă că terenul respectiv pe care se 
construiește campusul aparține liderului de proiect. Asta înseamnă că va trebui să se convoace 
Consiliul Director, demersurile au fost făcute în acest sens și urmează să se întâmple iar în cazul în 
care va trebui să cedăm terenul Consiliului Județean, Consiliul Județean trebuie să aibă la rândul lui 
o hotărâre de consiliu cu solicitare către noi pt a le da acel teren și noi în acea situație va trebui să ne 
întânlim iar și să aprobăm cedarea terenului către Consiliul Județean. În aceste condiții este foarte 
posibil pentru că timpul este scurt să vă reconvocăm într-o ședință pe această temă, acesta este 
motivul pentru care v-am informat și să știți cum stăm în acest moment. Vă rog doamna consilier. 
      Doamna consilier Săndulescu Petronela: Domnule președinte știu că n-am participat la acea 
ședință pentru faptul că nu am fost convinsă că este ceea ce trebuie, ca urmare mi se pare foarte 
târziu, tocmai după 6 luni de zile să se ia cumva o decizie a acelei promisiuni a domnului președinte 
Beianu adică deja după 6 luni de zile se fac aceste demersuri ca județul să fie lider de proiect. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Doamna consilier așa cum știți și 
dumneavoastră și cum știu toți colegii, eu atunci am fost unul dintre cei care au fost foarte reticenți 
la acest aspect, bazându-mă doar pe faptul că nu identificam posibilitățile financiare și iată vin acum 
și argumentez iar în fața dumneavoastră dacă noi nu putem să reabilităm anumite părți dintr-o 
școală cum vom reuși să susținem încă 3 milioane și în plus pentru acest proiect și știți că și domnul 



primar Anghelescu a spus că probleme financiare ne încurcă în a hotărâ că suntem de acord cu acest 
proiect și atunci domnul președinte Beianu a spus că ne va degreva cumva Consiliul Județean de 
toate aceste cheltuieli, mai departe vedeți și dumneavoastră unde s-a ajuns. Să sperăm că în al 12 
ceas se va întâmpla lucrul acesta altfel vom avea o problemă. 
     Doamna consilier Săndulescu Petronela: Într-adevăr Consiliul Județean își asuma ce a spus în 
acea ședință pentru că este inutil să spun faptul că unul dintre consilieri nu ar fi de acord pentru 
dezvoltare la orice nivel, numai că sunt convinsă că toată lumea a avut această reticență tocmai 
pentru că împovăra cu bună știință municipalitatea. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Eu am suținut cu forță treaba aceasta vă rog 
domnule Măroiu. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Despre ce suprafață este vorba? Este vorba de 1 ha dacă nu 
mă înșel? 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Nu știu să vă spun în momentul acesta, 
doamna Ianca dacă știe. 

Doamna director Meca Ianca: Suprafața este de 20 ha necesare construcției, însă cartea 
funciară este cam de 4. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Pentru că în aceste condiții…. 
Doamna director Meca Ianca: Cartea este mai mare decât necesarul. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Păi ar trebui să ne gândim în momentul în care cedăm acest 

teren tot la fel cu clauze, părerea mea, pentru că am impresia că acest proiect până la urmă nu se va 
realiza, este vorba de 20 de ha de teren pe care noi îl scoatem din proprietatea Municipiului Giurgiu 
și după ce că și așa …..Măcar pe o perioada de 5 ani. Dacă nu se realizează proiectul respectiv, 
terenul ar trebui să revină Municipiului Giurgiu. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Asta vom discuta la momentul acela dar este 
o propunere bună pe care eu o susțin încă de pe acum. Mai aveți și, nu știu dacă v-au pus colegii 
mei o informare referitoare la, mai bine vă rog să mă ajutați dumneavoastră doamna director. 
    Doamna director Chilat Magdalena: Este vorba despre răspunsul pe care l-am formulat la 
contestația Hemes, v-a fost adus la cunoștință în ședința din 31.08.2023 la informări ați avut punctul 
3 dacă nu mă înșel. S-a formulat răspunsul, este încărcat pe tablet ideea este să luați la cunștință și 
să vă spuneți un punct de vedere, o opinie. Mulțumesc. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Bun, având în vedere că și așa am depășit un 
pic cadru pentru că nu trebuia să avem discuții dar situația ne-a cerut-o și a trebuit să facem și 
aceste comentarii eu vă mulțumesc pentru prezență încă odată și vă doresc o zi buna. Declar ședința 
închisă. 

Ședința se încheie la ora 14:35.  
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